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16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Koszalińska-I” w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia stref cen (stawek 

taryfowych) dla taksówek przy przewozie taksówkami osobowymi na terenie Miasta Szczecinek. 

18. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Szczecineckiego /1/. 

19. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Szczecineckiego /2/. 

20. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości od Powiatu Szczecineckiego. 

21. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

22. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

23. Wnioski i zapytania radnych. 

24. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o uwagi do protokołu z sesji Rady Miasta z dnia 16.12.2013r., 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad przyjęciem w/w protokołu. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 16.12.2013r. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− przypomniał uzasadnienie do uchwały i odczytał proponowane kwoty. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o przesunięcie kwoty 120tys.zł do kosztów StraŜy Miejskiej,  

− napisano, Ŝe to koszt postępowania sądowego i prokuratorskiego, 

− o co konkretnie chodzi ? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− chodzi o przesunięcie środków, które zaplanowano w budŜecie Miasta jako koszty postępowań  

egzekucyjnych, 

− to koszty ponoszone przez StraŜ Miejską w sprawach dotyczących wyegzekwowania nałoŜonych 

mandatów, 

− w poprzednich latach koszty te były ujmowane w budŜecie Miasta, teraz zdecydowano się je 

przeksięgować do kosztów StraŜy Miejskiej, 

− koszty są te same, zmianie ulega tylko paragraf ich zaksięgowania w budŜecie. 
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Roman Matuszak radny: 

− rozumie wypowiedź Skarbnika, ale chodzi mu o to, czego konkretnie dotyczą tak wysokie koszty 

komornicze? 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej: 

− koszty komornicze wynikają z tego, Ŝe część mandatów nie jest spłacana i trzeba je skierować do 

windykacji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− teraz sprawa jest jasna, 

− kolejna kwestia to kupno przez Miasto kolektora deszczowego od firmy KRONOSPAN, 

− czy jest to konieczne? i czy koniecznie od firmy KRONOSPAN? 

− czy kolektor biegnie przez teren KRONOSPANU?  

− jeśli tak, to kto po wykupieniu będzie płacił KRONOSPANOWI za słuŜebność przesyłu? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe w drodze porozumienia z KRONOSPANEM, KRONOSPAN przyjął na siebie koszt 

wybudowania sieci deszczowej bez względu na to, czy ona leŜy na terenie KRONOSPANU, czy nie, 

− sieć deszczowa zbiera ścieki deszczowe z miasta, 

− pozwolenie na budowę Miasto przekazało KRONOSPANOWI, 

− w międzyczasie rozpoczęto przebudowę Wilczego Kanału i teraz trzeba tę sieć połączyć, 

− KRONOSPAN zrobił przetarg na wykonanie całości i wyodrębnił część obciąŜającą Miasto, 

− Miasto mogło wystąpić z wnioskiem o podzielenie pozwolenia na budowę na dwie części, przeprowadzić 

przetarg i wybudować deszczówkę, 

− nie moŜna wykluczyć, Ŝe te dwa róŜne etapy budowy realizowałaby dwie róŜne firmy, co nie jest dobre, 

− zdecydowano się więc na pozostanie przy jednym pozwoleniu, 

− Miasto dało KRONOSPANOWI promesę, Ŝe po wybudowaniu, jeśli radni się zgodzą, to Miasto odkupi 

kolektor, 

− wycenę będzie musiał jeszcze sprawdzić biegły, 

− jeśli biegły nie określi niŜszej ceny, to Miasto kolektor odkupi, 

− deszczówka biegnie przez róŜne tereny prywatne, nie tylko przez teren KRONOSPANU,  

− o Ŝadnej słuŜebności przesyłu nie ma mowy. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za wyjaśnienie, 

− poinformował, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie głosował przeciwko podjęciu uchwały, 

poniewaŜ to jest propozycja powiększenia deficytu. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwiększenie deficytu to pojęcie buchalteryjne, powstanie po zakupie busa dla MJOO i po odkupieniu 

kolektora deszczowego, 
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− sytuacja Miasta i tak będzie jednak lepsza od pierwotnie zakładanej w uchwale budŜetowej na 2014r., 

− w uchwale budŜetowej zapisano, Ŝe deficyt zostanie pokryty z wolnych środków, 

− pieniędzy w tych wolnych środkach jest jednak więcej, dlatego zaproponowano podjęcie omawianej 

uchwały, 

− radny Roman Matuszak jest za inwestowaniem, a tu przecieŜ chodzi o inwestycje miejskie, 

− moŜliwe to jest dzięki temu, Ŝe 2013 rok został zamknięty lepszym wynikiem finansowym od 

planowanego, 

− decyzja Klubu Radnych jest niezrozumiała,  

− gdy tylko pada nazwa KRONOSPAN, to radni opozycji są na nie, to jakaś „kronofobia”, 

− waŜne, Ŝeby mieszkańcy to zrozumieli. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił Burmistrza o nie prowokowanie, 

− przyznał, Ŝe jest za inwestycjami, ale nie za wszystkimi, 

− pieniądze z wolnych środków moŜna przeznaczyć na pomniejszenie deficytu, a nie na jego zwiększanie, 

− nie chodzi tu o Ŝadną fobię dotyczącą KRONOSPANU. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe deficyt dzięki proponowanej uchwale ulegnie zmniejszeniu, a nie zwiększeniu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− przypomniała, Ŝe od początku była przeciwna przekierowywaniu wód deszczowych z jeziora Trzesiecko 

do jeziora Wielimie, 

−  takie rozwiązanie to wynik porozumienia Burmistrza z KRONOSPANEM, urąga ono wszelkim normom, 

− Miasto utraci przez to kontrole nad tymi odpadami, 

− jest przeciwna zanieczyszczaniu kolejnego jeziora.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− z wypowiedzi radnej rozumie, Ŝe radna jest za tym, aby wody deszczowe wpływały do jeziora Trzesiecko, 

a nie do jeziora Wielimie, 

− poza tym nie chodzi o porozumienie Jerzego Hardie-Douglasa z Trzesieki, ale wynikające z uprawnień 

Burmistrza i nie będące sprzeczne z prawem. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprzez przekierowanie odpadów deszczowych Miasto utraci nad nimi kontrolę. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− uwaŜa, Ŝe ta rozmowa to rodzaj „ping-ponga”, 

− kaŜdy ma jeden glos, 

− znane jest stanowisko Burmistrza i stanowisko Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej, 

− niech głosowanie to rozstrzygnie. 



 5

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w takim kształcie, jak to sugeruje radna Joanna Pawłowicz, to mieszkańcy mogą odebrać, Ŝe jakieś 

zanieczyszczenia będą wpływać z jeziora Trzesiecko do jeziora Wielimie, 

− to nie prawda, 

− ta inwestycja dotyczy nowego kolektora deszczowego, 

− to nie ma nic wspólnego z zanieczyszczeniami, 

− w strefie ekonomicznej powstanie fabryka mebli, dlatego potrzebny jest tam nowy kolektor, 

− sytuacja się nie pogorszy, 

− bada się jakość wód, 

− prosi o nie robienie ludziom „wody z mózgu”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/397/2014 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/398/2014 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025 . 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− wyjaśnił, ze spłata kredytu nastąpi w ciągu 11 lat, 

− jest to zgodne z uchwałą budŜetową i nie wyczerpuje zaplanowanej na 2014r. kwoty kredytu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej jest przeciwny temu, aby zaciągać kredyt na spłatę 

poprzedniego kredytu, 

− kredyt powinien być spłacony z dochodów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się      

podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/399/2014  

w sprawie zaci ągni ęcia długoterminowego kredytu . 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− w 2013r. nie było jeszcze nowego rozporządzenia Komisji Europejskiej o pomocy de minimis, 

− obecnie jest juŜ nowe rozporządzenie, stąd propozycja uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”        

podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/400/2014  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/369/2013 Rady Miast a Szczecinek  

z dnia 18 listopada 2013r. w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− to podtrzymanie warunków uchwały juŜ nieobowiązującej z 2008r., poniewaŜ brak jeszcze w tej kwestii 

nowego rozporządzenia Komisji Europejskiej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/401/2014  

w sprawie  zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy de minimis dla 

przedsi ębiorców na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− jak będzie nowe rozporządzenie Komisji Europejskiej w tej kwestii, to zostanie zaproponowana zmiana 

uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/402/2014  

w sprawie  zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy regionalnej na wspieranie 

nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy  związanych z now ą inwestycj ą. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wydaje się, Ŝe doszło do nieporozumienia, i Ŝe radny Jerzy Kania źle uzasadnił proponowane uchwały, 

− pierwsza uchwała dotyczyła obniŜenia stawki podatku od nieruchomości dla branŜy turystycznej  

i gastronomicznej, 

− na spotkaniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej nie było w tej kwestii jednolitego zdania, 

− radni przy glosowaniu chyba się nie zorientowali, 

− nie wie, czy moŜna wrócić do tego głosowania, 

− wyjaśnił, Ŝe jest za podjęciem tej uchwały, ale nie chce, aby sprawa uprzywilejowania jakiejś 

grupy wynikała z tego, Ŝe radni się pomylili, 

− jeśli się nie pomylili, to cofa wszystkie swoje w/w uwagi. 
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Roman Matuszak radny: 

− uwaŜa, Ŝe radni świadomie głosowali i prosi o nie traktowanie radnych, jakby nie wiedzieli o co chodzi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− głosowanie radnych było w pełni świadome i niejednomyślne, 

− radny Marek Bogdanowicz głosował przeciw. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS Szczecinek: 

− projekt uchwały dotyczy kryterium dochodowego dla osób korzystających z doŜywiania w szkołach, 

− w 2012r. obowiązywała ustawa, której moc się zakończyła, 

− pojawiły się wytyczne, Ŝe aby nie zaprzestać dopłat do doŜywiania, naleŜy podnieść kryterium 

dochodowe, 

− jeśli radni mają wolę udzielania takiej pomocy, to niezbędne jest podjęcie uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie miał zamiaru zabierania głosu, ale uwaŜa, Ŝe ta uchwała poszerza liczbę osób mogących skorzystać  

z tego rodzaju pomocy. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− Pani Dyrektor MOPS na posiedzeniu Komisji powiedziała, Ŝe ta uchwała nie powiększy liczby osób 

korzystających z pomocy, tylko daje moŜliwość dalszego korzystania z pomocy przez dotychczas 

korzystających. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS Szczecinek: 

− potwierdziła twierdzenie radnego Andrzeja Modrzejewskiego, Ŝe ta uchwała nie zwiększy liczby osób 

korzystających z pomocy, a jedynie da moŜliwość dalszego korzystania przez dotychczasowe osoby. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/403/2014  

w sprawie podwy Ŝszenia kryterium dochodowego uprawniaj ącego do przyznania pomocy w zakresie 

doŜywiania w formie świadczenia pieni ęŜnego na zakup posiłku lub Ŝywno ści dla osób obj ętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w  zakresie do Ŝywiania „Pomoc pa ństwa 

w zakresie do Ŝywiania” na lata 2014-2020. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak  uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/404/2014 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/405/2014  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/313/2013 Rady Mias ta Szczecinek z dnia 21 maja 2013r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których wła ścicielem lub zarz ądzającym jest Miasto 

Szczecinek, udost ępnionych dla operatorów i przewo źników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 
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Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− przedstawił uzasadnienie i omówił proponowaną zmianę, 

− chodzi o omyłkowe wpisanie „ul. Kościuszki od nr 2”, poniewaŜ prawidłowo powinno być „ul. Kościuszki od 

nr 32”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/406/2014  

w sprawie zmiany uchwały o podziale Miasta Szczecin ek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wy borczych. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− radna Małgorzata Golińska złoŜyła rezygnację z bycia delegatem do Związku,  

− Komisja uwaŜa, Ŝe nie ma potrzeby uzupełniania istniejącego składu delegacji Miasta. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− poprosiła o wyłączenie jej od udziału w głosowaniu, 

− na posiedzeniu Komisji równieŜ wyłączyła się od udziału w opiniowaniu projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania, 

− poinformowała, Ŝe w głosowaniu udział bierze 19 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/407/2014  

w sprawie zmiany uchwały Nr V/46/2011 Rady Miasta S zczecinek z dnia 31 stycznia 2011r. w sprawie 

wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecin ek w Zwi ązku Miast i Gmin Dorzecza Pars ęty. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz.9:48 zarządziła 10 minutową przerwę w obradach. 
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Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:00. Sesję opuścił radny Marek Bogdanowicz. Pozostało 

obecnych 19 radnych. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− omówił skargę na Panią Dyrektor MOPS Szczecinek, 

− skarga została wnikliwie przez Komisję zbadana i szczegółowo przeanalizowana, 

− trudno się dopatrzeć racji po stronie skarŜącej, 

− Komisja uznała skargę za bezzasadną i proponuje Radzie Miasta podjęcie przedłoŜonej uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zgadza się z treścią uchwały, ale chce się dowiedzieć od Pani 

Dyrektor MOPS, czy skarŜąca „została potraktowana w sposób skandaliczny”, oraz Ŝe sprawa była 

załatwiana bardzo długo,  

− zacytował przy tym fragment skargi, 

− czy to prawda? 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS: 

− to interpretacji skarŜącej, 

− faktem jest, Ŝe ta Pani zgłosiła się do MOPS i zaŜądała wglądu do dokumentów dotyczących jej ojca, 

− zachowanie pracowników MOPS, o którym pisze skarŜąca nie miało miejsca, 

− pojawiła się jedynie wątpliwość, czy moŜna bez upowaŜnienia udostępnić tej Pani akta sprawy dotyczące 

jej ojca, 

− wyjaśnienie tej kwestii zajęło trochę czasu, poproszono o opinię mecenasa Czesława Podkowiaka, który 

wyraził stanowisko, Ŝe skarŜąca nie ma prawa otrzymać wglądu bez pisemnego pełnomocnictwa 

udzielonego przez jej ojca. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy wyjaśnianie tej wątpliwości trwało 2 godziny, jak pisze skarŜąca? 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS: 

− wyjaśniła, Ŝe czasu nikt wówczas nie mierzył, ale taka sytuacja miała miejsce. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja zapoznała się z dokumentacją i wyjaśnieniami i uwaŜa, Ŝe zachowanie ze strony pracowników 

MIOPS było poprawne, i Ŝe wszystko odbyło się zgodnie prawem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 







 14

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/411/2014  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie okre ślenia stref cen (stawek taryfowych) 

dla taksówek przy przewozie taksówkami osobowymi na  terenie Miasta Szczecinek. 

 

Obrady opuścił radny Wiesław Drewnowski. Na sali pozostało 18 radnych. 

 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/412/2014  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomo ści stanowi ących własno ść 

Powiatu Szczecineckiego /1/. 

 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/413/2014  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomo ści stanowi ących własno ść 

Powiatu Szczecineckiego /2/. 

 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLIII/414/2014  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na nabycie nieruchomo ści od Powiatu Szczecineckiego. 

 

Ad.21. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.22. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uzupełniając pisemną informację wyjaśniła, Ŝe tak, jak zapowiadała podczas grudniowej sesji, na 

podstawie uzyskanej informacji, iŜ jedna z uchwał Rady Miasta Szczecinek moŜe nie być waŜna dlatego, 

Ŝe przy jej podejmowaniu w głosowaniu udział brała radna Joanna Pawłowicz, która powinna była 

wyłączyć się od głosowania,  Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do Wojewody 

Zachodniopomorskiego  z prośbą o zapoznanie się z tą sytuacją i podjęcie decyzji, czy w/w uchwała jest 

waŜna; 

− przypomniała, Ŝe na jednej z poprzednich sesji domagano się wygaszenia mandatu Burmistrza Jerzego 

Hardie-Douglasa, 

− otrzymano jednak wiadomość zarówno od Ministerstwa Cyfryzacji, jak i od Wydziału Nadzoru Wojewody, 

gdzie jednoznacznie stwierdzono, Ŝe nie było Ŝadnych konfliktów między pracą Pana Burmistrza jako 

lekarza w Szpitalu, polegającą na pełnieniu dyŜurów pod telefonem, na pracy wolontaryjnej jako lekarz 

operujący, jak i na udzielaniu porad w poradni onkologicznej, 

− jako mieszkanka Szczecinka oraz jako lekarz chce podziękować Burmistrzowi za to, Ŝe nie zrezygnował  

z wykonywania tej pracy i dalej ją świadczył, 

− odpowiadając na pytanie zadane poprzednio przez radną Małgorzatę Golińską: „czy Burmistrz nie Ŝałuje, 

Ŝe wykonywał pracę jako lekarz w Szpitalu”, Burmistrz moŜe odpowiedzieć, Ŝe nie, 

− Przewodnicząca Rady Miasta jeszcze raz mu za to dziękuje. 

 

Ad.23. Wnioski i zapytania radnych. 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała o odpowiedź na pytanie złoŜone na poprzedniej sesji przez grupę radnych w sprawie ul. Zaułek, 

− czy było zbyt mało czasu na udzielenie odpowiedzi?, 

− poza tym zobowiązano się wykonać słupki przy wjazdach na posesje, kiedy to nastąpi? 
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Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− wyjaśniła, Ŝe odpowiedź została przekazana do Biura Rady Miasta, 

− odnośnie słupków wyjaśniła, Ŝe wystąpiono do ZGM TBS sp. z o.o. jako do zarządcy tej Wspólnoty 

Mieszkaniowej, o wypowiedzenie się, czy Wspólnota chce, czy nie chce ustawienia tych słupków, 

− gdy tylko wpłynie odpowiedź twierdząca, to słupki zostaną natychmiast wykonane. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za przedstawienie zakończenia tematu próby wygaszenia mandatu Burmistrza, 

− dla niego jest to wyjaśnienie wystarczające i nie będzie do tego tematu wracał, 

− zapytał, co Burmistrz wie o powiększeniu działki, której Burmistrz jest właścicielem, kosztem jeziora 

Trzesiecko? 

− to pytanie z dziedziny prawa wodnego. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stan faktyczny jego działki nie zgadzał się ze stanem prawnym, dlatego wystąpił do Starosty  

o poszerzenie, 

− dotyczy to takŜe innych właścicieli sąsiedzkich nieruchomości, 

− proponuje zwrócić się w tej kwestii do Starosty, poniewaŜ to nie są kompetencje Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował za odpowiedź. 

 

Roman Miazga radny: 

− na terenie miasta znajdują się pojemniki na odzieŜ, 

− zapytał, do kogo one naleŜą i kto za nie odpowiada? 

− pojemniki te są źródłem bałaganu wokół nich, zwłaszcza na terenie działki nr 7/2 przy ul. Koszalińskiej, 

dzierŜawionej od Starostwa Powiatowego. 

Pisemna wypowiedź radnego zawarta na formularzu pytań i wniosków radnych, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu z sesji. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− pojemniki na odzieŜ naleŜą do dwóch firm z Polski, 

− nie są to pojemniki, których ustawienie było konsultowane z Miastem, 

− w Polsce takimi pojemnikami zajęła się Prokuratura, 

− Wydział Komunalny Urzędu Miasta Szczecinek teŜ składał w tej sprawie wyjaśnienia do Prokuratury, 

− dwie, czy trzy lokalizacje zostały przez Miasto usankcjonowane,  

− ale gdy tylko Miasto uruchomi w tej kwestii jakąś procedurę, to w nocy pojemniki znikają i są ustawiane  

w innych miejscach, 

− sprawą zajmuje się Prokuratura. 
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Wojciech Knapik radny: 

− zapytał, czy planowane miejsca budowy gniazd na odpady zostały określone administracyjnie, czy były 

konsultowane z władzami spółdzielni mieszkaniowych i zarządami wspólnot mieszkaniowych? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wszystkie proponowane miejsca zostały ustalone z zarządami nieruchomości, 

− nic nie dzieje się w tej kwestii bez konsultacji społecznych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu brak dalszych pytań i wniosków oraz  wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 10:30 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


